

《中华急危重症护理杂志》论文发表中潜在利益冲突申报表

说明:本表旨在给读者提供与稿件相关的利益关系问题,该问题可能影响稿件的受理及评价。

每位作者须填写一份,要保证内容准确、完整。本表格包含四部分。

第一部分:识别信息

1. 姓_____ 2. 名_____ 3. 填写日期_____

4. 是否通信作者? 是 否

5. 文题:

6. 投稿期刊和稿件编号:

第二部分:考虑发表的研究工作

作者与单位是否因此项研究工作接受过第三方的资助或服务(包括但不限于专项研究资金,研究设计,稿件准备,统计分析,等)。

键入“x”或提供相关信息

类型	无	钱付给作者	钱付给单位 ^a	企业名称	附注 ^b
1. 专项研究资金	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		
2. 咨询费或酬金	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		
3. 研究期间开会的旅费	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		
4. 参与数据审核、分析、 终评等活动的费用	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		
5. 写作、审稿费	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		
6. 资料收集、药物、设备 和行政支持费	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		
7. 其他	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		

注:^a以单位形式接受资助或服务;^b必要说明。

第三部分:此项研究工作以外的相关经济活动

在表内标明作者与企业之间的经济关系,标出与多少家企业有关系。作者申明与企业关系应是投稿前3年期间的关系。

键入“x”或提供必要信息。

此项研究之外的任何经济活动

关系类型	无	钱付给作者	钱付给单位 ^c	企业	附注
------	---	-------	--------------------	----	----

1. 理事会成员	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
2. 咨询	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
3. 雇佣	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
4. 专家鉴定	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
5. 专项研究资金(包含已立项的待审定项目)	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
6. 讲课费, 包括召集费	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
7. 稿件准备费	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
8. 专利费(已定、待定、已发放)	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
9. 特许使用费	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
10. 教育讲座费	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
11. 股权/股票选择	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
12. 旅行/住宿/与研究活动无关的会议费用	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
13. 其他	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

^c指单位为作者付出的劳动收取的钱

第四部分：其他关系

是否有其他关系与活动可能影响或潜在影响稿件的内容？

没有引起利益冲突的其他关系/条件/环境

是的, 有下列关系/条件/环境 (解释如下)

接受稿件时, 刊物要求作者必要时重新确认并修改此文件, 同时要求作者进一步申明已公开的关系。

《中华急危重症护理杂志》作者贡献声明

《中华急危重症护理杂志》对作者署名的要求：作者排序应在投稿前由全体作者共同讨论确定，在投稿后不应再作改动，确需改动时必须出示单位证明以及所有作者亲笔签名的署名无异议书面证明。作者应同时具备以下四项条件：（1）参与论文选题和设计，或参与资料分析与解释；（2）起草或修改论文中关键性理论或其他主要内容；（3）能按编辑部的修改意见进行核修，对学术问题进行解答，并最终同意论文发表；（4）除了负责本人的研究贡献外，同意对研究工作各方面的诚信问题负责。仅参与获得资金或收集资料者不能列为作者，仅对科研小组进行一般管理者也不宜列为作者。集体署名的文章于题名下列署名单位，于文末列整理者姓名，并须明确该文的主要责任者，在论文首页脚注通信作者姓名、单位、邮政编码及 E-mail 地址。通信作者一般只列 1 位，由投稿者确定。如需注明学组（协作组、专家组）成员，则于文末参考文献前列出其成员的姓名及单位。

论文题目：

作者按序排列：

所投期刊和稿号：

确定论文署名后，每位作者均须填写以下内容。请在□处√，可多选。作者姓名_____，列_____位，请说明您对本文的贡献：

1. 直接参与，包括： 酝酿和设计实验； 实施研究； 采集数据； 分析/解释数据
2. 文章撰写，包括： 起草文章； 对文章的知识性内容作批评性审阅。
3. 工作支持，包括： 统计分析； 获取研究经费； 行政、技术或材料支持； 指导； 支持性贡献。
4. 其他。

Statement of potential conflicts of interest in the publication of *Chinese Journal of Emergency and Critical Care Nursing*

Notes: this form is intended to provide readers with interest issues related to manuscripts that may affect the acceptance and evaluation of manuscripts. Each author must fill in one copy, to ensure that the content is accurate and complete. This table consists of four parts.

Part 1: Identify the information

2. Last name _____ 2. First name _____ 3. Date of filling _____

5. Are you the corresponding author? Yes No

7. Title:

8. Submissions journal and manuscript number:

Part 2: Research to be published

Have the author and the author affiliation received funding or services from a third party (including but not limited to special research funding, study design, manuscript preparation, statistical analysis, etc.) for this research?

Type 'x' or provide relevant information.

Type	None	Pay the author	Pay the author affiliation ^a	Company names	Note ^b
1. Special research fund	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		
3. Consulting fee or gratuity	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		
4. Travel expenses for meetings during the study period	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		
4. Cost of data review, analysis and final evaluation	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		
5. Writing and review fees	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		
6. Costs for information collection,	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		

medicines, equipment and administrative support

7. Other types

Note: ^a To receive funding or services in the form of the author affiliation; ^b Need to be noted.

Part 3: Related economic activities other than research work

Please indicate the author's economic relationships with the companies and indicate how many companies he/she has relationships with. The author states that the relationship with the companies should be within 3 years prior to the submission of the paper.

Type 'x' or provide relevant information.

Relationship types	None	Pay the author	Pay the author affiliation ^c	Company names	Note
1. Council members	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		
14. Consulting	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		
15. Hire	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		
16. Peer review	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		
17. Special research funds (including approved projects to be approved)	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		
18. Lecture fees, including convening fees	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		
19. Manuscript preparation fee	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		
20. Patent fee (determined, to be determined, issued)	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		
21. Royalty	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		
22. Educational lecture fee	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		
23. Equity/stock options	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		
24. Travel/accommodation/conference expenses not related to research activities	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>		

25. Other types

^c Money received by an affiliation for the work done by the author

Part 4: Other relationships

Are there any other relationships or activities that may or may not influence the content of the manuscript?

There is no other relationship/condition/circumstance that creates a conflict of interest.

Yes, there are the following relationships/conditions/circumstances (explained below).

Upon acceptance, the journal requires the author to reconfirm and revise the document if necessary, and to further state the relationship that has been disclosed.

**Contribution statement by authors of the *Chinese Journal of
Emergency and Critical Care Nursing***

Requirements for author attribution in *Chinese Journal of Emergency and Critical Care Nursing* The order of authors should be determined by all authors' discussion before submission, and no changes should be made after submission. If any changes are needed, the author's certificate and the written proof of all the authors' signature without objection must be presented. The author should meet the following four conditions: (1) Participate in paper topic selection and design, or data analysis and interpretation; (2) Drafting or revising key theories or other main contents in the paper; (3) Be able to review and revise according to the revision opinions of the editorial department, answer academic questions, and finally agree to publish the paper; (4) In addition to his own research contributions, the author agrees to be responsible for the integrity of all aspects of the research work. Those who only participated in obtaining funding or collecting data should not be listed as authors, nor should those who only worked as a general manager of

the research group. The collective signature of the article in the title of the following signed units, at the end of the list of the name of the organizer, and must be clear about the main responsibility of the article, in the first page of the footnote corresponding author's name, unit, postal code and E-mail address. Generally, there is only one corresponding author listed, and the corresponding author is determined by the contributor. If it is necessary to indicate the members of the study group (collaboration group, expert group), the names and units of the members should be listed at the top of the references at the end of the paper.

Title:

Authors (in order) :

Submitted journal and manuscript number:

After signing the paper, each author must fill in the following information. You can choose more than one. Author's name _____, ranking _____. Please state your contribution to this article:

5. Direct participation, including: planning and designing experiments; implement research; data collection; analyze/interpret data

6. Writing articles, including: drafting articles; make critical review of the intellectual content of the article.

7. Work support, including: statistical analysis; obtaining research funding; administrative, technical or material support; guidance; supportive contributions.

8. Other contributions.